

supereal.

sold.



Bofferdange

apartment

Lovers of nature and purism... The 6 flats in the residential building DRUMS have already been sold... But don't worry, Supereal will offer you more new real estate properties soon! This nice project has been co-developed by RED INVEST and SEVENTYEIGHT and is currently under construction.

More reactive and more efficient, Supereal offers a superb service and aims at minimising its carbon footprint by digital optimisation, all of course combined with more attractive rates. If you need any further information or an estimate of your property, don't hesitate to contact our great team! Supereal. smart real estate services.

.....
Des amoureux de la nature et d'une architecture épurée en quête d'un havre de paix. DRUMS a déjà trouvé ses futurs occupants... Mais ne t'en fais pas, Supereal t'en proposera d'autres ! Ce jolie projet a été développé par RED INVEST ensemble avec SEVENTYEIGHT et il est en cours de construction.

Plus réactive et plus efficace, Supereal propose des taux de commissions plus attractifs, un service à la hauteur de tes attentes et de ses ambitions, affiche un objectif zéro papier, sans oublier l'essentiel, son authenticité... Si tu as besoin de plus de renseignements ou d'une estimation de ton bien, n'hésite pas à contacter notre super équipe ! Supereal. smart real estate services.

reference : s_dru_21012 / cpe : aaa

balcony / garden / videophone / parking



sold.







supereal.

smart real estate services

+352 26 26 26 66

hello@supereal.lu

55 rue de la vallée

L-2661 Luxembourg